
Izsek za medije: 

Točke dnevnega reda povezane  odločanjem o kanalizacijskem sistemu Veliki Gaber in 

CERO Trebnje.  

Župan Občine Trebnje g. Kastelic Alojzje že sklical izredno sejo Občinskega sveta Občine 

Trebnje z istimi točkami dnevnega reda z obstruirane seje in sicer v ponedeljek 7. decembra 

2009 ob 14.00 uri v veliki sejni sobi Občine Trebnje. Na sejo ste vabljeni predstavniki 

medijev in zainteresirana javnost! 

Preberite si te bedarije, kaj so nekateri zmožni napisat...... 

naslov .......    avtorja g. Povšiča podžupana ...........ki gre pisat na uradno stran občine 

Obstrukcija, prekinitev 30. redne seje Občinskega sveta, prekinitev 30. redne seje Občinskega 

sveta prekinitev 30. redne seje Občinskega sveta 

in tu je link 

http://www.trebnje.si/sl/core_articles/549 

 

v prispevku govori v kanalizaciji Veliki Gaber in navaja, da je svetniška skupina 13 zapravila 

1 600 000 € subvencij za namen kanalizacijskega sistema pri občinskem sodeležu investicije 

100 000 €. Kdo pa ti bo subvencioniral v razmerju 16: 1. Kasneje pa govori da se bo 

komunalni prispevek zaradi ne dobljenih sredstev povečal za 3x.   

 

PA poglejmo razmerje 1 600 000 € : 100 000 € po vsej verjetnosti g. Povšič ni 3x.  

Zato naj je laže in zavaja javnost, da bi bil ob vložku evropskih sredstev komunalni prispevek 

SAMO 2 500 € ( a se vam to zdi malo). Ko pa vsi vemo, da za ta denar že dobiž samostojno 

malo čistilno napravo za 4 člansko družino.  

Evropskega denarja pa itak ne bo, pa ne zaradi svetniške skupine 13 ampak zato, ker je 

OBČINA Trebnje zamujala s projektom in deli ku mu sledijo. Ni bilo realizacije do roka.  PA 

NE SE SPRENEVEDAT.  

Če pa misli da se bo delalo naprej brez subvencij in bo komunalni prispevek nad 2 500 € pa je 

bolj, da so cevi zakopane, ostalo pa naj takoj nehajo delat. 

 

PA še nekaj, ko govori g. Povšič, koliko sta naredili občina Trebnje in KS Veliki Gaber, da so 

pridobili soglasja. Res so delali in jih  pridobili, ampak vsaj leto dni prepozno. Zaradi tega ne 

bo EU denarja. 



 

Ko pa g. Povšič govori o morali in o odgovornosti do občanov, da omenjena investicija ne gre 

naprej, zaradi bojkota svetnikov,pa je enako nemoralno, da se rine glavo skozi zid pri tem pa 

do konca obira te iste občane za njegovo slavo, kaj si jo je naredil na plečih ljudi. 

 

 

Popolno ista zgodba se vrti o centru za ravnanje z odpadki CERO. Občina Trebnje bi kar 

nekaj naredila na hitro, da bi zadostila samo sebe. Transparentnosti pa ni, da bi imeli možnost 

videti finančno konstrukcijo CERO v ustanavljanju in ekonomiko vloženega NAŠEGA 

denarja.  

 

Vse pohvale svetniški skupini 13 v opoziciji(Slak Janez, Pungartnik Ciril Metod, Jevnikar 

Franc, Skerbiš Dušan, Žnidaršič Franc, Gole Ivan, Bračko Janez, Grandovec Marko, Rajer 

Bojan, Smuk Špela, Mlakar Bogomir, Hočevar Matija, Matko Darko) KI PA LE NE 

DOVOLIJO, DA BI OBČINA TREBNJE DELALA KAR NEKAJ, PA ČEPRAV TO NI 

RACIONALNO.   HVALA VAM.  

 

Upam, da se bo nas nekaj našlo in se bomo odzvali vabilu g. Povšiča, da se pridružimo seji 

OS ki bo dne 7. decembra 2009 ob 14.00 uri. 

 

  

LP, Jeras Mitja 

 


